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Pkt. 

nr.
Tittel

Beskrivelse Prior. Løst Kommentar/aksjoner

Vedtatt 

kostnad Ansvarlig
7 Flere utendørs lekeapparater Det er ofte kø på eksisterende lekeapparater. Kan det plasseres flere på samme område? Evt. 

nede i nord-vestre hjørne av kirken, bortenfor amfiet? Her vil det være plass til større ting, 

for eksempel Noahs Ark e.l.

A 4.4.22: Forslag om å fjerne bocciabane, sjakk og sandkasse, ettersom dette er lite brukt. Erstatte med lekeapparater. Det 

innhentes forslag og pristilbud fra aktuelle leverandører.

13.6.22: Vi sjekker med nye Frøyland Barnehage om hvem de har brukt på sitt uteområdet, og innhenter noen tilbud

12.9.22: Iren innhenter infomasjon og utarbeider forslag.

21.11.22: Avventer forslag fra Varhaug park og hage

20.2.23: Forslag til løsning og pristilbud er mottatt fra Varhaug Park og Hage. Vi forespør ytterligere to aktører.

17.4.23:  Vi forespør ytterligere to aktører, samt ber Varhaug Park og Hage om å splitte opp prisen for apparater i 

enkeltelementer. 

4.9.23: Tilbud fra 4 aktører presentert. Styret ønsker å gå videre med prosjektet innenfor en kostnadsramme på 600k. 

Det forutsettes at vi klarer å skaffe tilveie 200k av disse i form av ekstern økonomisk støtte. Søknadsprosessen vedr. 

økonomisk støtte bør starte umiddelbart, da fysisk arbeid ikke kan starte før dette er på plass. Justeringer til forslag fra 

foretrukket leverandør ble diskutert, og jobbes med videre innefor nevnte ramme. Planen er å inngå en intensjonsavtale 

med leverandøren, med oppstart tidlig 2024.

13.11.23: Intensjonsavtale innenfor busjettrammen med foretrukket leverandør er på plass, inkludert justeringer på 

lekeapparat samt slakkline som diskutert i forrige møte. Svar på søknad om støtte fra Sparebankstiftelsen Klepp 

forventes før jul. Vi trenger minimum kr. 150.000.- i ekstern støtte for å gå videre med prosjektet. Dersom den eksterne 

støtten overstiger budsjettrammen vurderes en utvidelse av huskestativet fra 2 til 3 bredder.

400.000.- Tor Ove, Karl 

Inge, Svein 

Tore

10 LED vegger For bruk som visuell bakgrunn på konserter etc. C

11 Utvidelse av foajeen Med den utbyggingen som pågår rundt oss, så håper vi at flere av disse vil finne sin vei til 

kirken. Dersom snittet på GT f.eks. øker med 100 personer, så vil vi ha en utfordring med 

plass til f.eks kirkekaffen. Vi ser jo den utfordringen rundt konserter med mer enn 300, og har 

hatt konserter der folk har måttet ventet litt på utsiden før vi har fått åpnet dørene til 

kirkesalen. Tror også det hadde vært flott med en festsal i nær tilknytning til storkjøkkenet.

C Må omsøkes hos kirkeverge/biskop. 

Det trengs ingen formell godkjenning fra arkitekten. 

Mulighetsstudie fra Link Arkitektur er distribuert til styret på e-post 22.1.18 

14 LED-skjerm En egen prosjektgruppe har sett på ulike alternative løsninger for en LED skjerm i kirkesalen. 

Se rapport fra august 2017.

C Oppheng for evt. LED-skjerm er på plass på fondveggen

35 Kamera Ref. punkt 6 i søknad fra teknisk gruppe etter møte 21.1.21 B 8.2.21: Ikke bevilget i denne omgang.   

36 Kontrollpanel til kamera Ref. tilleggssøknad fra teknisk gruppe etter møte 21.1.21 B 8.2.21: Ikke bevilget i denne omgang.    

43 Nye frontlys, del 2 (6 stk. av kr. 16.000.-) Ref. søknad fra teknisk gruppe, juni 2022 B 13.6.22: KBU avventer bevilgningen på kr. 90.000.- inntil resultatet fra årets konsertsesong er kjent. 

17.4.23: Det er ikke mottatt søknad fra teknisk gruppe vedr. ønskede investeringer for 2023

47 Skifte av utendørsbelysning i bakken utvendig Utlysene i bakken har ikke virket på mange år. C  13.6.2022: Har vært uten lys i 4-5 år. KBU stiller spørsmål ved behovet. Kun for estetiske grunner. Usikker på varigheten 

til lamper som legges i bakken. KBU velger å ikke bevilge penger til nye utelamper i denne omgang. Tilbakemelding gis 

Time Elektro, med takk for tilbudet.

48 Spilevegg i kafe-området Ønske om å dele opp rommet mer A X 13.6.2022: Midler bevilget, forutsatt at det velges et materiale som vil tåle bruken.

12.9.22: Alternativ veggløsning vurderes. Leverandøren kommer på befaring.

21.11.22: Se detaljert status under sak 39-22 i referatet.

20.2.23: Status ikke kjent (forfall GÅV)

17.4.23: Pris er innhentet fra Ueland Bygg for spilevegg i lys eik kr. 84.000.-. Geir Ådne sjekker om dette tilbudet fortsatt 

er gyldig. Tor Ove sjekker om kryssfiner kan være et billigere alternativ. KBU øker sin bevilgning til kr. 50.000.- forutsatt 

at det fattes en avgjørelse om gjennomføring av prosjektet innen sommeren 23. 

4.9.23: Stab har besluttet å ikke gå videre med dette prosjektet. Ref. e-post fra GÅV 24.5.23.

49 U-formet sofa i kafédelen Nere F2 og Fokus har et ønske å bytte ut de 4 enkeltstående sofaer i kafédelen med en 

sammenhengende u-formet sofa (lik den som vi har allerede). Dette for å øke antall 

sitteplasser, samt unngå at solskjerming blir ødelagt av møbler som forskyves inn i 

vinduspostene. De har har satt av midler selv for å gjøre dette, samt at vi har søkt 

Sparebankstiftelsen om støtte. Det er ønskelig å få satt dette i bestilling så snart som mulig, 

men svar fra Sparebankstiftelsen vil ikke foreligger før i juni. F2 og Fokus søker  derfor KBU 

om de kan støtte prosjektet med inntil kr. 37500,-, som en backup dersom en ikke får støtte 

fra Sparebankstiftelsen, eller en får mindre enn det en har søkt om. 

A X 17.4.23: KBU støtter dette prosjektet med inntil kr. 37.500,-, basert på forutsetningene i søknaden.

4.9.23: Støtte fra Sparebankstiftelsen på kr. 37.500.- er mottatt. Ref. e-post fra GÅV 24.5.23.

50 Garderobeløsning i foajeen Oppgradering av garderobeløsning i foajeen. Tilbud er innhentet på hattehyller og 

knaggerekker tilsvarende det vi har i underetasjen, pris ca. kr. 8000.-. 

A X 4.9.23: Vedtatt. Vi ønsker 1 stk. lang hattehylle (301 cm) + knaggerekker på mål/totalt samme lenge dersom ekstra 

kostnad med dette er fornuftig.

13.11.23: Gjennomført. Punktet lukkes.
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